
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 358
Ifølge Alzheimerforeningen var foreningen og anklagemyndigheden enige om at arbejde 
på at finde en plads til den 75-årige demente mand ud fra anbefalingerne i mentalun-
dersøgelsen om en skærmet plejehjemsplads. Vil ministeren redegøre for, hvorfor det 
således ikke førte til en sådan plejehjemsplads?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 24. januar 2025.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand

1/1

Offentligt
REU Alm.del - Spørgsmål 358

Retsudvalget 2024-25


